
 

 
 

Poznań, 27 listopada 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. miejskich regałów książkowych w Poznaniu  

   

Szanowny Panie Prezydencie,  

 Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, jaka była przyczyna likwidacji miejskiego 

regału książkowego przy ul. Fredry w Poznaniu. Mieszkańcy, przyzwyczajeni do pozostawiania w 

nim swoich książek, w tej chwili odkładają je nieopodal przystanku tramwajowego w foliowych 

reklamówkach (czego dowód załączam na poniższym zdjęciu, Fot. 1). Jednocześnie proszę także 

o wiadomość, czy z innych miejsc na terenie miasta Poznania (z wyjątkiem Placu Wolności) także 

zniknęły miejskie regały książkowe, a także czy, w przypadku dostrzegania potrzeby – tak jak ma 

to miejsce m.in. przy ul. Fredry – można z powrotem przywrócić miejski regał.  

 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

  

Radny Miasta Poznania 

 

Fot 1. 


